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  PROTOKOLL 
 Styremøte tirsdag 12.12.2023 kl 17  

Lysaker torg 4  
 

 
Sak nr. 
6.1  GODKJENNING INNKALLING 

Styremøte nr 6 - 23/24 
Vedtak: 
Styret godkjenner innkalling 
 

6.2  GODKJENNING AGENDA 

Saksliste til møte 12. desember 2023 
 Vedtak: 

Styret godkjenner agenda 
 
6.3 PROTOKOLL 
 BIR 5 - 23/24 
 Vedtak: 

Protokollen taes til etterretning  
 
6.4 UNG MEDBESTEMMELSE 

Samle ungdomsrepresentantene, ungdomsutvalgene i klubbene samt 
Bærum kommunes ungdomsråd i form av en samling i året. 
Dette testes ut i 2024 og evalueres ved slutten av året. 

 Vedtak: 
Forslag godkjennes 

 
6.5  EKSTRAINNSATS TIL LIKE MULIGHETER TIL Å DELTA I IDRETTEN 
 Ny pott vedtaes av Stortinget 19. desember og fordelingen skjer først i 2024. 

Det erfares at beløpet vil være på drøye kr 845 000. Forslaget er å bruke 
samme modell som i 2023 basert på oppdaterte tall for tildeling av 
fritidsstipend pr desember 2023. Idrettslagene bes redegjøre for bruk av 
tildelte midler inneværende år. En orientering om hvilken praksis andre 
Idrettsråd velger ettersendes. 

 Vedtak: 
Forslag godkjennes 

 
6.6  OMFORDELING VEDLIKEHOLDSMIDLER KLUBBHUS   
 Midler til vedlikehold av klubbhus på til sammen kr 61 000 deles likt på 3 

klubber; Grini Golf, Høvik IF og Lommedalens lL. 
 Vedtak: 

Forslag godkjennes 
 
6.7  BIR BUDSJETT 2024 OG STATUS ØKONOMI  

Forslag til budsjett for 2024 gjennomgås sammen med økonomistatus pr 
nov`23. Vedtaes endelig i styremøte 16. januar 2024. 

 Vedtak: 
Forslag godkjennes 
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6.8  FARTSGRENSER I VESTFJORDEN FOR TRYGGERE FERDSEL 

Møte avholdt med Havnesjefen og berørte klubber. Foreløpig innspill 
oversendes havnesjefen ila uke 50. Ønsker omtale i Budstikka primo januar. 
Sendes til KLIMU (klima, miljø og utvikling) innen 17. januar.   

 Vedtak: 
Forslag godkjennes 

 
6.9  HVEM FORBEREDER HVA TIL STRATEGISAMLING 

Forslag til saker sendes daglig leder innen 22. januar.  
 Vedtak: 

Forslag godkjennes.  
 
6.10   PROSESS RUNDT FORDELING MIDLER TIL ALPINBAKKER 2024 

De ekstra midlene på kr 2 mill blir fordelt likt mellom bakkene mens de 
forøvrige fordeles på grunnlag av søknad til BIR innen 15. januar.  

 Vedtak: 
Forslag godkjennes.  

 
6.11  FREMSTØT «BUDSTIKKA» TIDLIG JANUAR OM «IDRETT FOR ALLE» 

Planer om en artikkel om alle tilskuddene i Bærum som gir barn og unge 
mulighet til å bidra på tross av økonomi-utfordringer 

 Vedtak: 
Forslag godkjennes  

 
6.12 MØTE MED HÅNDBALLFORBUNDET 13. DESEMBER 
 Håndballforbundet har bedt om et møte ifm Håndball VM 2025. De ønsker et 

bidrag på kr 6 mill. fra Bærum Kommune. Vi ønsker ikke å støtte dette. 
 Vedtak: 

Forslag godkjennes 
 
6.13 REFERAT- OG ORIENTERINGSSAKER 
6.13.1    Årsmøte 2024 
6.13.2  Kontakt med Kulturrådet 
6.13.3  Idrettsanlegg i Sandvika 
6.13.4  Status festekontrakter 
6.13.5 Beslutningsprosess frem mot vedtak Nadderud Stadion 
6.13.6 Fremdrift fotballbane Fornebu. Tårnet vs. Storøya 
6.13.7 Hvordan ligger nå regulering vedr tennishall inne i Nadderud Stadion  

reguleringsplaner? 
 
 

 
Forfall:  Cecilie 
 
Neste styremøte: 16. januar 
 
Kathrine Sole Semb 121223  
 
 
 



3 
 

 
 
 

BAKGRUNNSINFO  
 
 
OMFORDELING VEDLIKEHOLDSMIDLER KLUBBHUS   

 


